
SKOLEBESTYRELSESMØDE  
14. SEPTEMBER 2022 
 

Kl. 16.30-19.00 i personalerummet (spisning ca. kl. 18) 

 

DELTAGERE 
 

Forældre: Jan Ahrnkiel, Nina N. Nielsen, Charlotte Johansen, Inger Søgaard, 

Signe Tinglev, Maja Gavnbo og Daniel Kjær 

 

Medarbejdere: Morten Væver, Gitte Hansen 
 

Ledelse: Simon Hempel-Jørgensen, Anne Hovendal Gantzhorn, Tobias Krogh 

Hedemann, Malene Bøggild. 

 

Afbud:  

 

TIL BESLUTNING 
Godkendelse af 
dagsorden 

 Dagsordenen godkendes af en en-

stemmig skolebestyrelse 

   

 

TIL DRØFTELSE 
 

Principper om 
meddelelses-
bog 

Vi tager en indledende drøftelse af den 

meddelelsesbog, der skal erstatte lovgiv-

ning omkring elevplanen. 

Fra skoleåret 2022/23 erstatter meddelel-
sesbogen elevplanen i folkeskolen. Medde-
lelsesbogen skal understøtte udviklingen af 
skolernes samlede praksis for evaluering og 
opfølgning på skolens elever.  
 
Meddelelsesbogen er lovmæssigt bestemt 
og erstatter bl.a. elevplanen og uddannel-
sesparathed i både almendelen og i special-
regi.  
Det er op til den enkelte skole at lave sit 
eget ”design” af meddelelsesbogen.  
 
Skoleportalen og læringsplatformen ”Easy 
IQ” er kommet med et godt bud på en funk-
tionel digital Meddelelsesbog såvel for kom-
muner som for enkelte skoler. Korup Skole 
har fået midlertidig adgang til portalen og 
skal afprøve denne i tre teams i hhv. almen-
delen og heldagsafdelingen.  
 
Vi skal lokalt drøfte og beslutte de nærmere 
rammer for, hvordan meddelelsesbogen bli-
ver et værktøj til dialog mellem elev, foræl-
dre og skole med fokus på at skabe de bed-
ste rammer for den enkelte elevs faglige og 
alsidige udvikling. 
 
Vi forventer at bestyrelsen har udarbejdet 
principper for meddelelsesbogen inden vin-
terferien 2023.   
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Punktet drøftes på et senere temamøde. 
Børne- og Ungeministeriets vejledning ved-
rørende meddelelsesbogen sendes forinden 
til bestyrelsen.  
 

Proces vedr. 
Velfærdens 
fundament 

Følgende skal moderniseres: 

• Udeområder inkl. legepladser 

• Den gamle skole inkl. gymna-

stiksal 

• Fællesrum og garderober 

Ninna og Simon har været til møde den 
17/8-2022.  
 
Opgradering af udeområder, legepladser, 
belysning og skiltning.  
Den gamle skole, herunder tilhørende om-
klædningsfaciliteter, toiletter og klubloka-
ler.  
Alle fællesrum C, A og garderoberne.  
I alt er der afsat 8-9 millioner til projektet.  
 
På tirsdag den 20/9 holder vi et personale-
møde hvor medarbejderne får mulighed for 
at kvalificere i november og december.  
 

Udvidelse af 
elevrådet 

Vi drøfter muligheden for at elevrådet 

også indbefatter elever fra børnemiljøet 

og heldagsafdelingen. 

Signe nævner vigtigheden af at elever med 
særlige behov har en stemme i skolens elev-
råd, og at vi som skole har et ansvar for at 
lære børnene at bruge deres stemme.  
 
Afdelingsleder i heldagsafdelingen har i 
denne uge bedt personalet i HA om at 
drøfte dette med eleverne i ungemiljøet. Det 
er vores ønske at to elever i HA melder sig 
til opgaven og således deltager i det første 
elevrådsmøde, som afholdes i mandag den 
19/9 i ungemiljøet.   
 
Der er i skolebestyrelsen positiv interesse 
for også at danne et lille elevråd på tværs af 
afdelingerne. 
 

Vi drøfter bad-
ning efter idræt 

 Skolens princip vedr. badning efter idræt er 
fejlagtigt ikke kommet med i skolens prin-
cipper for 2022-23.  
 
Princippet skal genbesøges og revitaliseres i 
praksis.  
 

Udfordringer 
med parallel-
lagt fagunder-
visning 

 I ungemiljøet er alle undervisningstimer pa-
rallellagte. 
 
På 7. årgang afprøves der pt en anden ”mo-
del”, hvor klasse A og klasse B skiftevis har 
enten teori i klassen eller i faglokalet.  
Denne ”model” afprøves i matematik og fy-
sik/kemi frem til jul og evalueres efterføl-
gende.  
Modellen kræver en skemateknisk opmærk-
somhed.  
 
Det er samtidigt værd at kende værdien ved 
den parallellagte undervisning, herunder 
fordele/ulemper, hvor lærerne har mulig-
hed for at arbejde sammen.  
Der er i skolebestyrelsen ønske om at gen-
besøge snakken i januar og inden forårets 
skemalægning.  
 



Fritidskælde-
ren i frikvarte-
rerne 

 Punktet udsættes.  

 

TIL ORIENTERING 
 

20-års jubilæum i heldagsafdelingen i 2023. Dette markeres i skoletiden.  
Ensartet skolestart på folkeskolerne i Odense. Fleksibel skolestart på Korup Skole ophører. 
Skolen orienterer distriktsforældre.  

  Eventuelt:  

- Opmærksomhed på at der brænder lys på skolen om aftenen 

- Punkter til kommende dagsorden 

 


